
Z á p i s n i c a 
 

z verejného zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach 
konaného dňa 9.augusta 2023 o 17,00 hod.  

 
Prítomní: Ladislav Jureček, Škultétyová, Štefan Mazák, Daša Kalačová, 
  Ivan Kšiňan- neprítomný ,ospravedlnený        
Program: 

1. Otvorenie 
2. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 
3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
4. Voľba návrhovej  komisie 
5. Kontrola uznesenia 
6. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na II. polrok 2023 
7. Žiadosť o zámenu pozemkov Ing. Ľuboslav Šišmiš, Sládkovičova Bánovce nad Bebr. 
8. Žiadosť o odkúpenie pozemku pani Pastorková Horné Naštice č. 62 
9. Rozhodnutie o proteste prokurátora    
10. Stanovisko poriadkovej a dopravnej polície Bánovce nad Bebravou 
11. Zvýšenie počtu 1100 l kontajnerov v obci na papier  a sklo  
12. Aktualizácia hrobových miest na cintoríne 
13. Oprava vonkajších toaliet na futbalovom ihrisku 
14. Výmena starých svietidiel za LED svietidlá na hlavnej ceste v obci 
15. Vyčistenie a prehĺbenie odvodňovacieho kanála, výmena kúrenia v KD 
16. Podnety Jána Hederu, Horné Naštice 111 
17. Termín Naštickej fazule 2024 
18. Diskusia  
19. Záver 

 
K bodu l 
Starosta obce Ing. Stanislav Fodora  privítal prítomných  poslancov obecného zastupiteľstva , 
konštatoval, že sú prítomní všetci 4 poslanci OZ. Jeden Ivan Kšiňan, neprítomný ospravedlnený. 
K bodu 2 
 Starosta obce oboznámil prítomných s programom zasadnutie OZ, keďže prítomní poslanci nemali 
k  uvedenému programu  žiadne pripomienky. Program bol jednohlasne schválený. 
Poslanci hlasovali:  
Za : 4   Proti: 0    Zdržal sa:  0 
 
K bodu 3 
Za zapisovateľku zápisnice bola  určená Ing. Anna Cifrová  .  
Za overovateľov  zápisnice boli určení poslanci:   Ladislav Jureček, Štefan Mazák 
Poslanci hlasovali : 
Za : 4                          Proti : 0                                               Zdržal sa : 0 
 
K bodu 4 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí poslanci: 
predseda :    Janette Škultétyová, Daša Kalačová 
Poslanci hlasovali: 
Za :  4                         Proti: 0                Zdržal sa: 0 
K bodu 5 
Starosta obce Ing. Stanislav Fodora konštatuje, že uznesenia z predchádzajúceho zastupiteľstva boli 
všetky splnené.  



K bodu 6 
Hlavná kontrolórka obce p. Mária Divékyová oboznámila prítomných s plánom kontrolnej činnosti 
na II.polrok 2023 , ktorý bol jednohlasne schválený.  
Poslanci hlasovali : 
Za : 4                      Proti : 0                                                Zdržal sa : 0  
K bodu 7  
Starosta obce oboznámil prítomných so žiadosťou p. Ľuboslava Šišmiša o zámenu pozemku, 
nakoľko zistil, že časť jeho pozemku zabrala panelová cesta a zas na druhej strane jeho 
predchodcovia vybudovali oporný  betónový múr oplotenia sčasti na obecnej parcele. Na základe 
predloženej žiadosti poslanci prehodnotili uvedený stav a so zámenou pozemkov jednohlasne 
súhlasili. Parcela č.2037 vo vlastníctve obce za par.č.934/1 a 934/2 vo vlastníctve Ing. Šišmiša. 
Poslanci hlasovali : 
Za : 4                      Proti : 0                                                Zdržal sa : 0  
    
K bodu 8 
Starosta oboznámil prítomných so žiadosťou pani Mileny Pastorkovej o odkúpenie časti pozemku 
na ktorý má s obcou nájomnú zmluvu, nakoľko sa o tento pozemok stará sú tam včely aj orech. Pán 
starosta vysvetlil  o aký pozemok sa jedná, ten sa nedá deliť, v budúcnosti tam môže byť výstavba 
rodinných domov a tento pozemok by slúžil ako cesta. Z uvedeného dôvodu bola jej žiadosť 
o odkúpenie pozemku zamietnutá. 
Poslanci hlasovali : 
Za : 0                        Proti : 4                                                  Zdržal sa : 0 
   
K bodu 9 
Starosta obce oboznámil prítomných s protestom prokurátora, ktorý mal pripomienky proti 
niektorým ustanoveniam VZN č.1/2023 o zákaze požívania alkoholických a omamných látok. Bolo  
vypracované nové  VZN č.3/2023 v ktorom boli upravené ustanovenia v zmysle protestu 
prokurátora.. Poslanci nemali k  upravenému VZN č.3/2023 žiadne pripomienky a uvedené VZN 
č.3/2023 o zákaze požívania alkoholických a omamných látok jednohlasne prijali. 
Poslanci hlasovali : 
Za : 4                          Proti :  0                                                Zdržal sa : 0 
K bodu 10  
Stanovisko dopravnej polície v Bánovciach nad Bebravou prinieslo sklamanie, nebolo vyhovené 
žiadosti k  umiestneniu značiek s obmedzenou rýchlosťou. Je pravda, že policajti častejšie merajú 
rýchlosť na uvedenom úseku. 
Uvedené stanovisko sa berie na vedomie. 
             
K bodu 11 
Starosta obce oboznámil prítomných s umiestnením nových kontajnerov na sklo a papier pri 
bytovkách 3 kontajnery sú na papier a 2 na sklo. Firma Máriu Pedersen si osobne skontrolovala stav 
kontajnerov a následne nám uvedené kontajnery zabezpečila . Poslanci zobrali uvedenú informáciu 
na vedomie. 
 
K bodu 12 
Starosta oboznámil prítomných so spracovanou novou  , aktuálnom mapou cintorína, taktiež je už 
zverejnená na stránke obce virtuálny cintorín, následne sme objednali samolepky, ktoré sa budú 
lepiť na hrobové miesta, občania sa budú hlásiť na obecnom úrade a budú sa robiť nájomné zmluvy 
na 10 rokov. Platí pravidlo, kto prvý príde na toho bude nájomná zmluva. Ďalej budeme vyzývať 
občanov aby si tieto hrobové miesta prišli uhradiť. Pokiaľ do 3 rokov nik neprejaví o hrobové 
miesto záujem, bude toto ponúknuté inému občanovi. Uvedenú informáciu o aktualizácii hrobových 
miest vzali poslanci na vedomie. 
 



K bodu 13    
Pán starosta oboznámil prítomných , že budúci rok sa plánuje oprava toaliet na futbalovom ihrisku. 
Tento rok sme mali pri akcii zapožičané TOIKY, ktoré sú jednak drahé a viacerí sa sťažovali, že 
zapáchajú. z uvedeného dôvodu je nutné opraviť tie čo sú tam. Poslanci jednohlasne súhlasili. 
Hlasovali nasledovne : 
Za : 4                           Proti : 0                                                Zdržal sa : 0 
 
K bodu 14         
Starosta obce oboznámil prítomných s pokračovaním výmeny starých  svietidiel za nové Led 
svietidlá, zostáva už len hlavná ulica, tak dúfame, že budú dobre slúžiť a prinesú úsporu energie. 
Týmto sa ukončí celá výmena , ktorá sa začala bočnými ulicami . 
    
K bodu 15 
Starosta oboznámil prítomných s momentálnou situáciou kanála pri starom cintoríne, ktorý je veľmi 
zanesený, znečistený a pri nejakej návalovej búrke by hrozilo vytopenie časti obce. Preto je nutné 
tento kanál vyčistiť a prehĺbiť. Budú oslovené stavebné firmy, aby vypracovali cenové ponuky. 
Poslanci jednohlasne vyčistenie a prehĺbenie odvodňovacieho kanála schválili. Taktiež    je potrebné 
vymeniť kúrenie na kultúrnom dome , nakoľko energie idú  stále hore, ale to by sa robilo podľa 
finančných prostriedkov až v budúcom roku. 
Poslanci jednohlasne súhlasili. 
Hlasovali nasledovne : 
Za : 4                           Proti : 0                                              Zdržal sa : 0 
 
K bodu 16   
Podnety občana Jána Hederu č.d.111 

- brigáda na dolnej autobusovej zastávke, poslanci uvedený podnet jednohlasne schválili, 
termín do 15.9.2023 

- dobudovať detské ihrisko v spolupráci s SMŠ Floriánka 
Po konzultácii s pani riaditeľkou Flórovou, pre ktorú je táto požiadavka neprijateľná, pretože je to 
pre deti veľmi ďaleko, bol tento podnet nebol neprijatý. 

- vybudovanie parkovacích miest pri parku 
Táto požiadavka bola taktiež neprijateľná, parkovať sa dá pri potoku pri SMŠ. 

- motivovať občanov s prechodným pobytom na prihlásenie k trvalému pobytu finančnou 
poukážkou 150,- eur 

Taktiež táto požiadavka nebola prijatá poslancami obecného zastupiteľstva. 
- čistenie obce- vyčistiť časť obce , kde je to potrebné 

Táto požiadavka bola jednohlasne schválená. 
- obnova nového náteru na stĺpoch kde je rozhlas 

Táto požiadavka nebola z bezpečnostných dôvodov prijatá,  je tam vysoké  riziko úrazu. 
- odlíšiť farebnými páskami neplnoleté osoby pri spoločenských akciách kde sa podávajú 

alkoholické nápoje 
Táto požiadavka bola jednohlasne prijatá 
 
K bodu 17 
Starosta obce oboznámil prítomných s možnými termínmi konania akcie „Naštická fazuľa“ na 
budúci rok, napokon poslanci jednohlasne schválili dátum 6.7.2024 
Poslanci hlasovali: 
Za : 4                                 Proti : 0                                  Zdržal sa : 0 
 
K bodu 18 
V diskusii vystúpil pán Jozef Hedera č.148, ktorý poďakoval za rešpektovanie pripomienok 
a zároveň mal pripomienku k vyhodnoteniu fazuľovice, aby boli stanovené prvé tri miesta, tak ako 



to býva na športových podujatiach. Opakovane vyjadril nespokojnosť so stavom chodníkov 
v niektorých častiach obce.  
Do diskusie sa zapojila pani Pastorková pripomienkou, či by sa nemohli stretávať dôchodcovia, jej 
otec by mal záujem. Na túto požiadavku zareagoval bývalý predseda klubu dôchodcov, ktorý 
navrhol vyhlásiť v miestnom rozhlase záujem o stretávanie sa na obecnom úrade 1x týždenne. 
Pani Slávka Dávidíková mala pripomienku k ceste, kde vedľa rastie veľká burina a nedá sa tadiaľ 
prejsť. 
Ďalej vystúpil v diskusii pán starosta, ktorý informoval prítomných o dvoch úspešných diskotékach 
, kde svoju aparatúru bezplatne poskytol Igor Diko , a keďže je to finančne drahá aparatúru 
navrhuje schváliť   odmenu 150,- eur za diskotéku. 
Poslanci hlasovali nasledovne : 
Za : 3                                        Proti : 1                                               Zdržal sa : 0 
Ing. Peter Šuchter sa informoval so stavom kanalizácie na čo mu pán starosta odpovedal, že 
momentálne to neprichádza do úvahy, robia sa veci , ktoré majú havarijný stav. Ďalej pripomenul, 
že za jeho pozemkom je kopa sute a keď by prišla nejaká veľká voda nastal by problém. Chcel by to 
využiť na hrádzu. Pán starosta mu prisľúbil , že bude volať pani Oravcovú aby to spolu riešili. 
Keďže ďalších pripomienok do diskusie už nebolo, pán starosta poďakoval prítomným a diskusiu 
ukončil. 
  
                                                              U z n e s e n i e   č. 46/2023 
                     zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných  Našticiach dňa 9.8.2023 
 k o n š t a t u j e, 
že sú prítomní poslanci Ladislav Jureček, Štefan Mazák ,  Janette Škultétyová, Daša Kalačová  
Ivan Kšiňan – neprítomný , ospravedlenený 
                                                             U z n e s e n i e  č. 47/2023 
                   zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 9.8.2023 
s ch v a ľ u j e  

- program obecného zastupiteľstva                                           
                                                             U z n e s e n i e  č.48/2023 
                   zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 9.8.2023 
b e r i e   n a  v e d o m i e     

- určenie zapisovateľky : Ing. Anna Cifrová 
- s ch v a  ľ u j e  
-  overovateľov zápisnice :  Ladislav Jureček , Štefan Mazák                                            
-                                                  U z n e s e n i e  č. 49/2023 

                  zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 9.8.2023 
s ch v a ľ u j e    

- návrhovú komisiu v zložení Škultétyová Janette, Kalačová Daša                                                             
                                                           U z n e s e n i e  č.50/2023 
                zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 9.8.2023 
s ch v a ľ u j e    

- Plán kontrolnej činnosti HK na II. polrok 2023                                                  
                                                            U z n e s e n i e  č.51/2023 
               zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 9.8.2023 
   s ch v a ľ u j e    

- žiadosť  Ing. Ľuboslava Šišmiša trvale bytom Sládkovičova Bánovce nad Bebravou 
o zámenu pozemku par.č.2037 vo vlastníctve obce zámenou p.č 934/1, 934/2 vo vlastníctve 
Ing.Ľubomíra Šišmiša   

                                                            U z n e s e n i e  č.52/2023 
               zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 9.8.2023 
n e s ch v a ľ u j e       

- žiadosť p. Mileny Pastorkovej o odkúpenie pozemku par.č.    v katastr. území Horné Naštice 



                                                           U z n e s e n i e  č. 53/2023 
                zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 8.9.2023 
berie na vedomie    

- rozhodnutie o proteste prokurátora                                                              
                                                           U z n e s e n i e  č. 54/2023 
                zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 8.9.2023 
s ch v a ľ u j e    

- VZN č.3/2023 o zákaze požívania alkoholických a omamných látok so zapracovanými 
pripomienkami prokurátora 

                                                          U z n e s e n i e  č. 55/2023 
                zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 8.9.2023 
berie na   vedomie 

- stanovisko dopravnej polície v Bánovciach nad Bebravou 
                                                          U z n e s e n i e  č. 56/2023 
                zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 8.9.2023 
berie na vedomie    

- zvýšenie počtu kontajnerov 1100 l na papier a sklo 
                                                           U z n e s e n i e  č. 57/2023 
                zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 8.9.2023 
berie na vedomie    

- aktualizáciu hrobových miest na miestnom cintoríne a vypracovanie novej mapy hrobových 
miest 

-                                               U z n e s e n i e  č. 58/2023 
-                 zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 8.9.2023 
- s ch v a ľ u j e    
- opravu vonkajších toaliet na futbalovom ihrisku 

                                                            U z n e s e n i e  č.59/2023 
                               zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 8.9.2023   

- s ch v a ľ u j e  
- vyčistenie a prehĺbenie odvodňovacieho kanála 

 
                                                            U z n e s e n i e  č.60/2023 
                               zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 8.9.2023   

- s ch v a ľ u j e 
- výmenu kúrenia v kultúrnom dome  

                                                           U z n e s e n i e č.61/2023 
- s ch v a ľ u j e 
- termín Našticej fazule na rok 2024  na 6.7.2024 

  
 V Horných Našticiach dňa : 9.8.2023                                                                                   
 
                                                                                                       Ing. Stanislav Fodora 
                                                                                                             starosta obce  
 
 
 
Zapísala: Ing. Anna Cifrová  .................................                                                    
   
 
Overovatelia:   Ladislav Jureček  .....................................         Štefan  Mazák ...............................                           
 


